
Budsjettseminar formannskapet 29.10 og 30.10.2018 Spørsmål frå SV 

 

Her kjem nokre spørsmål SV ber om vert belyst i budsjettseminaret. 

 

1. Tolga – saka. Har kommunen nytta seg av konsulentselskapet Sødermann? Er Vaksdal 

kommune sikre på at regelverket for registrering av mennesker med psykisk 

utviklingshemming vert følgt? 

 

2. Kan rådmannen gje greie for innkjøp av private vikarbyrå i helse og omsorgstenestene i 

kommunen. I følge Norsk sjukepleiarforbund var Vaksdal kommune ein av dei kommunane 

som brukte dette mest i 2017. 

 

- Er det vurdert eigne tilsette i staden? 

- Kven har ansvaret for innleige, den enkelte avdelingsleiar? 

- Er det vurdert andre måtar å organisere vikarbruk på (Vikarpool) Ekstra merkantile 

tilsette som kan få ansvar for å sette opp vaktliste osb. 

 

3. Sosialhjelp: I høve Kostra er det 104 barn som veks opp i familiar som mottek sosialhjelp i 

Vaksdal kommune. Er dette talet riktig? Om det er riktig, har kommunen ein strategi i høve 

desse familiane/borna? Reknar Vaksdal kommune inn barnetrygd som ein del av grunnlaget 

for sosialhjelp? 

 

4. Kva gjør Vaksdal kommune for å sikre at spesialundervisning vert gjeve av kvalifiserte 

lærarar? 

 

5. Er det sett av tilstrekkelege ressursar i budsjett for 2019 til å gjennomføre nedvask av 

skulane i sommarferien 2019? 

 

6. Vikarbruk i andre delar av kommunen. Kva er regelen for å ta inn vikarar ved til dømes 

sjukefråver i skule og barnehage? 

 

7. Finnes det ein oversikt over konsulentkjøp for Vaksdal kommune? 

 

8. Kan formannskapet få seg forelagt eit prosjektrekneskap for «Lev Vel» prosjektet? 

 

9. Det er varsla øyremerkt tilskot i statsbudsjettet for tidleg innsats 1-10 klasse. Korleis vert 

verknaden for skulane i Vaksdal? 

 

10. Er det igangsett utfasing av kontraktar med Aleris? Jfr. Spørsmål frå Heidi Rognved Ap i 

formannskapet. 

 

11. Har kommunen lagt ned forbud mot overtidsbetaling til tilsette, sjølv pålagt overtid? Vert det 

utbetalt overtid og kva kriterier legg kommunen til grunn? 

 

12. Har rådmannen vurdert mindre overføringar frå drift til investering i 2019 i staden for å 

bruke av fond? 


